
 

 
 

 

Verksamhetsplan för Hkif 2023 
Efter några år av mindre aktiviteter p.g.a. pandemin ser vi ett behov av att öka 
medvetenheten om föreningen bland medarbetarna i kommunen. Det tillsammans med att 
stärka kommunikationen till befintliga medlemmar är prioriterat under året i syfte att och få 
fler att vilja vara med på aktiviteter och engagera sig i föreningen. 

Vad gäller samarbete med Studieförbundet och kommunens gym kommer det fortsätta som 
tidigare. 

Under 2022 har stor del av styrelsen arbete handlat om att få en fulltalig styrelse på plats 
samt att registrera föreningen hos skatteverket (få organisationsnummer) för att kunna 
uppdatera våra avtal med Swedbank. Ambitionen är att under året ansluta oss till Swish för 
att underlätta betalning av aktiveter för medlemmarna ytterligare. Under början av 2023 har 
de pusselbitarna börjat falla på plats vilket skapar goda förutsättningar för att ha fullt fokus 
på aktiviteter för medlemmarna under året.  

Då ekonomin är fortsatt god föreslår styrelsen att vi återgår till att budgetera för ett 
underskott på 50 000 kr för året, vilket möjliggör för ett brett utbud av aktiviteter. 

Tips och initiativ från medlemmarna välkomnas alltid varmt. Ju fler som engagerar sig i 
föreningens utveckling desto mer kan vi åstadkomma med de resurser vi har. Styrelsen vill 
jobba för fler aktiviteter och sektioner som leds av medlemmar. 

 

Styrelsen genom ordförande Martin Andersson 

 


